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Masz spraw , jeste  wiadkiem 
niecodziennej sytuacji, zadzwo !

red. Krzysztof Juszczak
tel. 695 385 509

Naprawa sprz tu
AGD i RTV

Ostrzeszów, ul. Chmielna 3
tel. 603 942 769

KOMINKI
PIECE, KUCHNIE KAFLOWE,

GRILLE
PROJEKTY, MONTA , 

SPRZEDA
602 460 571

www.kominki-tomek.pl

ZUP MEBLEX
Meble do Twojego ogrodu 
pod zamówienie klienta.

Budy, domki, ławy, altany, stoły, krzesła, 
huśtawki, place zabaw dla dzieci, 

domy drewniane pod klucz
www.zupmeblex.cba.pl

email: krzysztofkluska@wp.pl
tel. kom. 781 786 527

Tynki tradycyjne
cementowo 
- wapienne 
maszynowo

budowa domów od podstaw, 
kompleksowe wyko czenia 

wn trz, murowanie, 
szpachlowanie, malowanie, 

ocieplanie i inne us ugi 
budowlane 

SZYBKO, TANIO, 
SOLIDNIE!

tel. 663 056 464

KREDYTY
• bez za wiadcze  

z ZUS i US, 
• od pierwszego dnia 

dzia alno ci bez 
zabezpiecze  
hipotecznych, 

• do 500 000 z , 
• bez dokumentów 

 nansowych.

tel. 511 334 427

KIEROWNIK BUDOWY
693 635 565

INSPEKTOR NADZORU

Sklep z Odzie  
U ywan

ul. Zamkowa 26 (naprzeciw 
UMiG), Ostrzeszów

oferuje wielk  
wyprzeda  spodni 
damskich, m skich 

i dzieci cych (nowych
 i u ywanych)

Cena 9z /szt.
Od poniedzia ku do soboty

PODATNIKU prze lij PIT przez Internet!!!
Naczelnik Urzędu Skarbowego 

w Ostrzeszowie uprzejmie informuje 
Państwa, że trwa akcja składania 
zeznań podatkowych PIT za rok 2014. 
Podobnie jak w latach poprzednich, 
również w 2015, Urząd Skarbowy w 
Ostrzeszowie, prowadzi kampanię in-
formacyjno - edukacyjną - Szybki PIT. 
Celem kampanii jest uświadomienie 
podatnikom korzyści płynących z moż-
liwości szybkiego składania deklaracji 
podatkowych oraz popularyzację skła-
dania deklaracji podatkowych drogą 
elektroniczną za pośrednictwem 
strony: www.szybkipit.pl.

Wysłanie zeznania podatkowego 
przez Internet jest najprostszym i 
najszybszym sposobem złożenia ze-
znania rocznego. Można to zrobić bez 
wychodzenia z domu, z dowolnego, 
najwygodniejszego dla podatnika 
miejsca.

Korzyści wynikające ze złożenia 
zeznania w formie elektronicznej to: 
 - oszczędność czasu – system działa 

całą dobę przez 7 dni w tygodniu, 
 -  niższe koszty złożenia zeznania 

podatkowego,
 - łatwość wypełnienia, 
 - bezpieczeństwo wysyłanych 

danych, 
 - gwarancja poprawności składane-

go zeznania, 
 - szybszy zwrot nadpłaty, 
 - otrzymanie potwierdzenia złoże-

nia zeznania bez wychodzenia z 
domu.

Naczelnik Urzędu Skarbowego 
w Ostrzeszowie serdecznie zaprasza 
wszystkich zainteresowanych podat-
ników do złożenia zeznania rocznego 
za pośrednictwem platformy e-Dekla-
racje przy specjalnie wyznaczonym 
stanowisku komputerowym w siedzi-
bie tutejszego Urzędu Skarbowego w 
godzinach jego otwarcia.

Specjalnie wyznaczeni pracowni-
cy Urzędu Skarbowego będą służyć 
pomocą w wypełnieniu zeznania 
oraz udzielą wszelkich informacji do-
tyczących wysyłania deklaracji drogą 
elektroniczną.

Do złożenia zeznania drogą elek-
troniczną niezbędne są następujące 
dokumenty:
• informacja PIT za 2014r. o uzyska-

nych dochodach
• (tj. PIT-11, PIT-8C, PIT-40A, PIT-11A),
• informacja o wysokości przycho-

du za 2013r. lub kopia zeznania za 
2013r. 

W punkcie tym można również 
wydrukować składaną deklarację 
wraz z Urzędowym Poświadczeniem 
Odbioru UPO.

Naczelnik Urzędu Skarbowego 
w Ostrzeszowie w związku z trwającą 
akcją rozliczeń z fi skusem za rok 2014 
zwraca się również z uprzejmą prośbą 
o dokonanie aktualizacji podanych we 
wcześniejszych latach w Urzędzie - ra-
chunków bankowych, w celu uspraw-
nienia i przyspieszenia ewentualnego 

zwrotu podatku za rok 2014. 

Aby ułatwić Państwu kontakt z 
urzędem i możliwość zapoznania się 
z zadaniami i specyfi ką pracy urzędu 
oraz umożliwić złożenie zeznań i in-
nych dokumentów w dzień wolny od 
pracy i po godzinach pracy - wyzna-
czono następujące terminy:

DZIEŃ OTWARTY: 7 marca 2015r. 

w godz. 9:00 - 13:00. 

 Wydłużone godziny pracy: 29 - 

30.04.2015r. do 18:00.

Podczas „Dni Otwartych” bę-

dzie również możliwość:

 - uzyskania informacji co do pra-
widłowego sposobu dokonania 
rozliczeń,

 - złożenia rozliczenia rocznego za 
2014r. przez Internet,

 - uzyskania informacji o zakresie 
stosowania ulg w rozliczeniach 
podatkowych (ulga internetowa, 
rehabilitacyjna i prorodzinna), 

 - uzyskania informacji dot. prze-
kazywania 1% podatku na rzecz 
organizacji pożytku publicznego.

Ponadto Naczelnik Urzędu Skar-
bowego w Ostrzeszowie informuje, 
iż została uruchomiona informacja 
podatkowa w związku z coroczną akcją 
składania zeznań podatkowych:
 - tel. 62 5870317, 5870316, 5870315, 

5870347
 - tel. 62 5870319 (informacja o za-

liczkach) 

Tym razem radnym Rady Miejskiej 
Ostrzeszów przyszło obradować w sali 
nr 17, gdyż salę sesyjną „okupują” rekruci. 
Ale to nie z powodu mniejszej sali at-
mosfera obrad była chwilami gorąca. Na 
temperaturę obrad niewątpliwy wpływ 
miała propozycja dotacji dla podmio-
tów prowadzących żłobki. Później zaś 
przyjęcie uchwały ustalającej wyższe 
opłaty za wywóz odpadów komunalnych 
(piszemy na ten temat w oddzielnym 
artykule), nieco też podgrzały atmosferę 
wystąpienia mieszkańców wsi Jesiona, 
obawiających się powstania w ich wiosce 
hodowli norek.

Sprzeciw mieszkańców 
Jesiony

To właśnie ta sprawa stała się tema-
tem interpelacji złożonej przez radną 
Mariolę Kozłowską. Radna zwróciła się 
do burmistrza, by jednak wysłuchał 
stanowiska mieszkańców Jesiony i oko-
licznych wiosek i przygotował uchwałę 
zakazującą na terenie gminy hodowli 

mięsożernych zwierząt futerkowych. W 
tej samej sprawie przedstawicielka rady 
sołeckiej wsi Jesiona odczytała pismo 
zawierające kilka pytań skierowanych 
do burmistrza: 

- Czy na dzień dzisiejszy w UMiG 
Ostrzeszów toczy się jakiekolwiek postę-
powanie lub zostały wydane pozwolenia 
dotyczące budowy fermy hodowli królików 
lub innych zwierząt futerkowych na terenie 
MiG Ostrzeszów?

- Jakie sankcje karne – fi nansowe 
grożą inwestorowi za wykorzystywanie 
obiektów niezgodnie z wydanymi pozwo-
leniami?

- Czy właściciel działki 172 położonej 
we wsi Kotowskie uzyskał uzgodnienia 
wodno-prawne?

- Jakie są kary za nielegalną wycinkę 
drzew, w tym olch, sosen, brzóz, liczone w 
złotych? Jesteśmy przekonani, że podane 
ostatnio przez panią z ochrony środowiska 
wartości są rażąco zaniżone.

- Dlaczego pozwolenie na wycinkę 

drzew, jakie wydała pani inspektor, do-
tyczące działki 155 nie zawiera wyszcze-
gólnienia gatunków drzew i ich grubości? 
Mówi się o zgodzie na wycinkę olchy, 
brzozy i sosny, a ani słowa o wielkościach, 
ilościach i o dębach.

- Czy pani inspektor przed wydaniem 
zezwolenia na wycinkę drzew rosnących na 
działce nr 155, była na tej działce i sporzą-
dziła notatkę o ilości znajdujących się tam 
drzew, krzewów i ich gatunków?

Do tematu poruszonego i przez 
radną, i przez radę sołecką, odniósł się 
burmistrz M. Witek. Zaczął od stwier-
dzenia, że wiele spraw spowodowanych 
jest pomysłami ludzi łamiących prze-
pisy. Jeżeli chodzi o tzw. królikarnię, to 
wnioskodawca faktycznie wystąpił o 
wydanie decyzji „o warunkach zabudo-
wy i zagospodarowania terenu” na ho-
dowlę królików - taką decyzję otrzymał. 
Krótko potem inwestor zawnioskował o 
zmianę pierwotnej decyzji na „zwierzęta 
futerkowe” - takiej zgody nie otrzymał. 
Jednocześnie ten sam inwestor nabył w 
drodze przetargu od Agencji Rynku Rol-
nego teren i wystąpił z wnioskiem o jego 
wydrzewienie. Działka ta jest zapisana 
jako teren rolny, a w takich sytuacjach - 
tłumaczył burmistrz - często wnioskuje 
się o wycięcie drzew i krzewów na danym 
obszarze, nie mówiąc o ilości konkret-
nych drzew. Wiem, że postępowanie w 
tej sprawie się toczy. M. Witek obiecał 
odpowiedzieć na piśmie na wszystkie 
pytania, które w tej kwestii padły. Od 
razu jednak podjął temat uchwały, o 
którą wnioskowała radna Kozłowska, 
stwierdzając, że jest ostrożny w tworze-
niu takich indywidualnych uchwał. Są 
odpowiednie przepisy i powinno się je 
stosować. Nie jestem też pewien, czy Ra-
da może taką uchwałę podjąć, wówczas 
wojewoda najprawdopodobniej ją uchyli 
i stanie się ona jedynie wyrażeniem opi-
nii, nie mającym żadnej mocy sprawczej. 

Pod koniec obrad radna Kozłowska 
ponownie zabrała w tej sprawie głos, tym 
razem odczytując list mieszkańców do 
burmistrza. Sprawa, jak widać, wywołuje 
wiele emocji i raczej daleka jest od roz-
strzygnięcia.

Od ciuchów po uchwały przez 
Internet 

W jednych miejscach straszą norki, 
gdzie indziej „rzeczy” walające się wokół 
pojemników na odzież używaną. Zwrócił 
na to uwagę radny M. Mądry, wskazując 
kilka miejsc, gdzie te pojemniki stoją i 
straszą. Pytał, kto na to zezwala i typuje 
miejsca przy głównych ulicach miasta. 
Dodał też, że inne fi rmy, które odbie-
rają rzeczy używane, ogłaszają termin 
odbioru, ludzie wynoszą przed drzwi 
worki z rzeczami, które znikają w ciągu 
kilku godzin. Czyli można pozbywać się 
zbędnej odzieży bez ustawiania wielkich 
pojemników w centralnych miejscach. 

Na problem z drogą dojazdową do 
wysypiska śmieci zwrócił uwagę radny S. 
Widerski. 

O wzmocnienie patroli z piątku na 
sobotę i z soboty na niedzielę w okolicy 
galerii zwrócił się do przedstawiciela po-
licji radny A. Ogórkiewicz. Szczególnie po 
północy grupki młodych ludzi zakłócają 
tam ciszę nocną i dokonują zniszczeń. 

Z kolei radny P. Jędrowiak zwrócił 
uwagę na barierki ustawione ostatnio na 
alejkach wzdłuż „11”. Pytał, czy ich usta-
wienie było z kimkolwiek konsultowane, 
bo jego zdaniem jest to całkiem zbędna 
inwestycja, a biało-czerwony kolor ma się 
nijak do zieleni drzew i krzewów. 

- Jeśli już coś takiego Generalna 
Dyrekcja Dróg ustawia, to niechaj wpierw 
skonsultuje to z władzami miasta - apelo-
wał radny. Zaproponował też, by zamiast 
drukowanych uchwał i zaproszeń, które 
rozsyłane są do wszystkich radnych, 
wysyłać to wszystko pocztą internetową. 
Kto będzie chciał, sam wydrukuje sobie 
projekty uchwał - przekonywał radny. 
Pytano również o kontynuację robót przy 
tunelu z drugiej strony drogi nr 11. 

Na koniec sołtys ze Szklarki Przyg. 
zaapelował do władz miasta o spowo-
dowanie wycięcia przez drogowców 
przydrożnych topoli.

Falstart z dotacją za maluchy
Sporo czasu zajęła dyskusja nad pro-

jektem uchwały, w myśl której działające 
na terenie MiG Ostrzeszów żłobki i kluby 
dziecięce otrzymałyby od miasta dotację 
150 zł na każde dziecko. O takie wspar-
cie, stosowane przez różne samorządy, 
apelowało kierownictwo tych placówek. 

W dyskusji radny S. Odrobiński zwrócił 
uwagę na to, że w żłobku dzieci przeby-
wają do 10 godzin dziennie, a w klubie 
dziecięcym - do 5 godzin. Przyznanie więc 
takich samych dotacji obu placówkom 
byłoby niesprawiedliwe. Poinformował 
też, że przyjrzał się tego typu uchwałom 
podejmowanym przez samorządy w Pol-
sce i w większości są one różnicowane. I 
taki właśnie wniosek, różnicujący dopłaty, 
złożył. 

Innego zdania był dyrektor ZOPO - M. 
Grzegorek. On to, podając przykład Gdań-
ska twierdził, że tam RIO zakwestionowała 
uchwałę, powołując się na artykuł ustawy 
o opiece nad dziećmi do lat trzech, który 
jakoby nie upoważnia, by wysokość opłat 
można było różnicować wg liczby godzin 
opieki. Przyznał, że z początku była przy-
gotowana uchwała różnicująca kwoty, 
lecz z obawy przed uchyleniem jej przez 
wojewodę zaproponował ujednolicenie 
stawki. Również burmistrz proponował 
przyjęcie uchwały w tej formie i bacznego 
obserwowania, jaki jest wpływ przyzna-
nych dotacji na obniżenie opłat dla rodzi-
ców, zaś ewentualne zmiany wprowadzać 
w przyszłym roku. Rozgorzała dyskusja 
- radny Odrobiński zakwestionował to, 
na czym opierał się dyrektor Grzegorek. 
Uznał, że najlepiej byłoby wycofać projekt 
uchwały i raz jeszcze wszystko sprawdzić. 
Z kolei P. Jędrowiak zarzucił dyrektorowi 
ZOPO, że opiera się na bliżej nieokreślo-
nych doniesieniach prasowych, zamiast 
na podstawach prawnych. Do dyskusji 
włączył się wiceprzewodniczący B. Ko-
koszko, podając przykład placówki kroto-
szyńskiej, gdzie dopłaty są „od godziny”. 

- Nie mamy żadnych przesłanek, by 
sądzić, że proponowana kwota dotacji 
wpłynie na zmniejszenie opłat rodziców 
- twierdził M. Szulczyński, pytając zara-
zem, skąd wzięła się kwota 150 zł, skoro 
z początku miało to być 100 zł. W końcu 
burmistrz zakończył tę dyskusję i zgodnie 
z sugestią części radnych zaproponował 
odłożenie uchwały i dopracowanie jej 
w komisjach. Chyba słusznie, bo wątpli-
wości było coraz więcej. 44 maluchów, 
uczęszczających obecnie do żłobka i 
klubu malucha w Ostrzeszowie, jeszcze 
przynajmniej przez miesiąc musi zaczekać 
na dotacje od miasta.

K. Juszczak

5. sesja Rady Miejskiej Ostrzeszów

ZATRUDNI   
osob  do prowadzenia 

ksi gowo ci i kadr, 
tel.601 702 502

O problemie niewidomej od urodze-
nia pani Ewy Kowarskiej-Frachanowskiej 
pisaliśmy przed dwoma tygodniami. 

Przypomnijmy. 49-letnia mieszkan-
ka Ostrzeszowa ubiegała się o beztermi-
nowe orzeczenie o niepełnosprawności. 
Powiatowy Zespół ds. Orzekania o 
Niepełnosprawności w Ostrzeszowie co 
prawda przyznał takie orzeczenie, ale tyl-
ko na cztery lata. Pani Ewa postanowiła 
jednak walczyć o swoje. Udało się!

Kilka dni temu kobieta otrzymała 
wiadomość, iż komisja zmieniła zdanie 
i orzeczenie o niepełnosprawności zo-
stanie jej wydane na stałe. Jak przyznaje 
niewidoma, jest to dla niej duża ulga i  i 
ułatwienie w dalszym działaniu, zwłasz-
cza że 49-latka planuje niebawem otwo-
rzyć własną działalność gospodarczą. 

Odwołując się od decyzji komisji, 
oprócz pisma, pani Ewa wręczyła także 
kolejne zaświadczenie okulistyczne. 
W uzasadnieniu komisji czytamy: „Po 
zapoznaniu się z treścią zaświadczenia 
lekarskiego wystawionego przez lekarza 
okulistę z zaznaczeniem „nie rokuje po-
prawy wyleczenia”, (...) skład orzekający 
postanowił zmienić zaskarżone orzecze-
nie w części dotyczącej daty ważności 
orzeczenia na stałe”.

A. Ł. 

Orzeczenie o niepe nosprawno ci na sta e


